

Editorial Notes

Organization

As in the previous edition the bibliography has been organized into twelve categories, based, with a few exceptions, on Dewey Decimal Classification. The categories have been kept very broad for ease of presentation and to assist readers in identifying titles in related fields. Please note that the bibliography has been generated from an INMAGIC® database which is continually up-dated, and which can be searched on most fields including country of origin, Library of Congress subject heading, DDC, and LC classification. Specific searches can, therefore, be done upon request.

Part I. Generalities contains titles dealing with Canadian Studies associations, programs, and conferences, and includes newsletters, scholarly journals, membership lists, and conference abstracts and proceedings with a multidisciplinary theme. Many of the items would normally be classed with history/civilization in 971 of the Dewey Decimal Classification schedule, but have been listed separately for ease of consultation.

Part II. Bibliography and Collections contains bibliographies in all fields, library catalogues, library science, publishing and journalism (DDC 016, 020, 070).

Guide d'utilisation

Structure du document

Comme dans l'édition précédente, la bibliographie a été structurée en douze catégories basées, à quelques exceptions près, sur la classification décimale Dewey. Nous avons maintenu des catégories très larges afin de faciliter la présentation et d'aider les lecteurs à identifier des titres dans des domaines connexes. Veuillez remarquer que la bibliographie a été produite à partir d'une base de données INMAGIC®, continuellement mise à jour, et qu'on peut y effectuer des recherches à partir de la plupart des champs de référence, y compris le pays d'origine, l'index-sujet de la Library of Congress, de même que les classifications DDC et LC. On peut donc faire des recherches précises sur demande.

Partie I. Généralités renferme des titres traitant d'associations et de programmes d'études canadiennes ainsi que des titres de conférences sur ce sujet. Cette partie comprend des bulletins, des revues savantes, des listes de membres, des sommaires et des actes de congrès à thème multidisciplinaire. Nombre de ces entrées seraient normalement classées sous histoire/civilisation à la cote 971 de la classification décimale Dewey, mais elles constituent ici une section à part pour faciliter la consultation.